
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. december 17-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 
    Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről, 
    Garaj Dániel.  
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Bán János 
és Elekes Péter képviselő Urakat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
  1. Költségvetést megalapozó döntések 
  Előadó: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 
 

2. A 2009. évi munkaterv megtárgyalása 
  Előadó: polgármester 
   

3. Közmeghallgatás előkészítése 
  Előadó: polgármester 
 
  4. 2009. évi köztisztviselői teljesítménykövetelmények meghatározása 
  Előadó: jegyző 
 
  5. Indítványok, javaslatok 
 
1./ napirendi pont: Költségvetést megalapozó döntések 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az elmúlt ülésen a koncepció tárgyalásakor azt 
mondtuk, hogy a mai ülésen kerülnek döntések meghozatalra a költségvetést befolyásoló 
döntésekkel kapcsolatosan. Javaslatok felvetődtek, azóta újabb dolgokról is hallani lehet. A 
pénzügyi bizottság tárgyalta a témát, megkérem Elnök Urat, hogy ismertesse előterjesztését. 
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Ujváry Ferenc: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.  
 
Hajdu Gábor: Jegyző Asszonnyal konzultáltunk. Három dolog van, az AVE Miskolc, Kft. 
szemétszállítás, a Hlavina takarító cég és a konyha, amire azt mondtuk, hogy magas a javasolt 
emelés. Az első dolog amit el szeretnék mondani, hogy az AVE Miskolc Kft. szemétszállító 
cég esetében tudomásul kell venni, hogy ez több is lehet, sőt sokkal több is. Nem ez magas 
most, hanem évekig volt nyomott áron. A Hejőpapi lerakóhoz csatlakoztunk, ez a konzorcium 
megállapítja a díjakat magára nézve. Mi is tagok vagyunk, bár még nem vettek fel. Ha nem 
jelentkeztünk volna tagnak, akkor még 7.000,-Ft/tonna után pluszt kell fizetni, ha tagok 
vagyunk, akkor ezt nem kell fizetni. A miskolci önkormányzat ennek a lerakónak a 
tulajdonosa. Tudni kell, hogy az ózdi ÓHG-tól is és a sajókazaitól is alacsonyabbak, sokkal 
alacsonyabbak az árak. Meg is keresték az AVE-t, hogy emeljenek, mert ez nekik így 
konkurencia, problémát okoz. Ez ennyi, ezt lecsökkenteni nem lehet. Nekünk az is 
kedvezmény, hogy 60 literes kukát vesz figyelembe. Amíg így mi fizetjük egyben és nem a 
lakosság, ez addig ennyi, amennyiben a lakos fogja fizetni, akkor ez sokkal magasabb lesz 
ettől. Ez a bomba lassan robban. Rövidesen duplázódni fog a szemétszállítás díja. A 
hulladékgazdálkodási törvénynek meg kell felelni, az EU előírásai szerint. Amennyiben a 
lakosságra terheljük, és a lakos fogja fizetni a díjat magának, úgy olyan a lobbi, hogy 
amennyiben a lakos nem fogja fizetni, úgy közadók módjára mi, az önkormányzat leszünk 
kötelesek beszedni a lakóktól a szemétszállító cégnek. Amennyiben a lakos fogja fizetni a 
szemétszállítás díját, ott nincs alku, így van kedvezmény rajta, és nem is kevés. Ezen 
változtatni nem lehet, kérem, hogy ezt így fogadja el a Tisztelt Képviselő-testület. 
A Hlavina takarító cég tekintetében egyeztettem a vállalkozóval. Kértem, hogy csökkentsen 
ezen az ajánlatban szereplő díjon. Úgy egyeztünk, hogy nemhogy csökkent az ajánlathoz 
képest, hanem március hónapig marad ez a jelenlegi ár. Ezt is felül fogjuk vizsgálni. Ugye 
ismert, hogy változni fog a rendszeres szociális segélyezés rendszere, változik a közmunka. 
Minden rendszeres szociális segélyes köteles lesz munkát vállalni. 95%-ot térít a 
foglalkoztatásért az állam, 5%-ot mi adunk. Térségi szinten, a társulással is gondolkozunk 
rajta, hogy nem települési szinten kellene a közmunkához hasonlóan, hanem az Ózdszolg 
fogná össze, mint ahogy jelenleg is megy, ezt a dolgot. Az előkészületek folynak a témában. 
Visszatérve a takarításhoz, ha lehetőség lesz, úgy be tudunk állítani munkaerőt a takarító 
céghez, amennyiben tudunk behívni takarítót. Az új iskolát pedig, nem fogja takarítani a 
Hlavina Kft. 
A konyha esetében el kívánom mondani, hogy tavaly többször jelezte nekünk konyhavezető 
Asszony, hogy az élelmiszer árak drasztikus emelkedését tekintve emelni kellene. Azt meg 
kellett értenie, hogy mi év közben nem tudunk emelni. Az én véleményem az, hogy a kért 
emelés elfogadhatatlan. Úgy egyeztünk meg, hogy ő minimum 12%-ot kérne, mi 10%-ot 
javaslunk. Mondtam neki, hogy testület elé hozom, és a Képviselő-testület dönt.  
Ne felejtsük el azt, hogy a jelenlegi 40 milliós mínuszunkból sokkal kevesebb legyen, úgy 
mindent figyelembe kell vennünk. Az élelmiszer árak már nem emelkednek jelenleg, így én a 
10%-ot javasolnám.  
Nagyon meg kell gondolnunk minden lépést, mert az ugye már biztos, hogy nincs jutalom, 
nincs 13. havi fizetés, nekem több esetben is lesz még módosító javaslatom, hogy a 40 milliós 
mínusz 17 milliósra letornázható legyen. Sajnos az önkormányzatoknál nagyon nagy 
megszorítások lesznek, valamint ugyanez vonatkozik a kistérségre is. Minden csökken, a 
normatíva is jelentősen csökken. 
 
Elekes Péter: Javaslom a 12%-ot. Év közben nem lehet emelni, tavaly a drasztikus 
emelkedések miatt reálisnak tartom a kérését. 
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Garaj Dániel: Megértem azt, hogy a tavalyi emelések érzékenyen érintették a vállalkozót, 
ellenben én nem emelnék, mert ez az árnövekedés megállt, sőt csökkent. Javaslom, hogy 
20%-os emelés szóba se jöhet, a 10% véleményem szerint elég. 
 
Hajdu Gábor: Együtt kell nézni az étkezési térítési díjakat. 
 
Tóth Csabáné: Azt is figyelembe kell venni, hogy egy napközis gyermek után a szülő 6.000,-
Ft-ot fizet, ha valakinek két gyermeke van, az úgy már nagyon sok. 
 
Hajdu Gábor: Vegyük figyelembe, hogy nincs miből jótékonykodni. 
 
Ujváry Ferenc: A vállalkozóval azt hiszem, mind meg vagyunk elégedve. Azt hiszem, hogy 
sokan irigykednek ránk, hogy nekünk ilyen konyhavezetőnk, konyhásunk van. Egyetértek a 
Péter javaslatával, miszerint 12%-kal emeljük az étkezési térítési díjakat.  
 
Garaj Dániel: Ha főz, akkor maximális kihasználtsággal főz, ez azt jelenti, hogy megéri neki, 
ha 150 adagot főzne, úgy inkább megérteném. 
 
Virág Imréné: Nézzük meg, hogy mit jelentene a 2%. 
 
Garaj Dániel: Nyolcezer forintot körülbelül. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom a 11%-ot elfogadni az étkezési térítési díj emelésre. 
 
Hajdu Gábor József polgármester a rendelet módosítást megelőző szavazásra tette az 
intézményi térítési díjak mértékének emelését.  
Képviselő-testület 7 igen, 2 ellen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
143/2008. (XII.17) számú Határozat 
 
Tárgy: Intézményi térítési díjak emelésének mértéke 
 
Képviselő-testület az intézményi térítési díjak emelésének mértékét 11%-ban állapítja meg. 
 
Határidő: 2009. január 01. 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: Én a tornaterem használatának díját is emelném 10%-kal. Mi miatt nem 
javasolja ezt a bizottság emelni? 
 
Ujváry Ferenc: Azért, hogy támogassuk a sportot, a fiatalok sportolási lehetőségét. 
 
Hajdu Gábor: Ebben az esetben is javaslom a 10%-os emelést. 
 
Virág Imréné: Senki mást nem támogatunk, azt mondtuk, akkor ebben az esetben sem kell 
tekintettel lenni. Azt mondtuk, hogy egyedül a polgárőrség kerül támogatásra.  
 
Virág Imréné: Vonatkozzon mindenkire az emelés. 
 

 3



Hajdu Gábor: Javaslom, hogy a tornaterem használati díja is emelésre kerüljön 10%-kal. 
A lakáscélú támogatás megszüntetésével egyetértek. 
A régi hivatal épületét jövő hét hétfőn jönnek megtekinteni. Van érdeklődő, de még nem 
sikerült időpontot egyeztetni, tehát még nem látta az érdeklődő az épületet. Természetesen 
beszélni fogunk róla. 
 
Vass András: A lényeg, hogy adjuk el, szabaduljunk meg tőle. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen meghirdetésre kerül, a bizottság javaslata szerint.  
A szervezetek támogatására azt javasolta a bizottság, hogy a Vivaro használata évente három 
alkalommal, önköltséges alapon legyen támogatás. A polgárőrségnek javasolja havi egy 
alkalommal térítésmentesen, valamint a polgárőrség részére 150.000,-Ft támogatást javasolt 
bizottság. 
Ugye itt az eddig támogatott szervezetekre gondolt a bizottság. 
 
Elekes Péter: Ha időközben egyéb szervezetek alakulnak, akkor azzal olyankor foglalkozunk. 
 
Hajdu Gábor: Igen, akkor az jön a bizottság, majd a testület elé. 
A hivatali mobiltelefon használatával kapcsolatosan az lenne a javaslatom, hogy emelje meg a 
bizottság a költségtérítésemet 10%-kal és akkor nincs hivatali mobil használat és gépjármű 
használat, akkor a költségtérítésből rendezem teljes egészében. Az autót is úgyis el akarjuk 
adni. Jogos, hiszen sokat beszélek, ezt én elismerem. Az autót amúgy sem használjuk, a hét év 
alatt 40-50 ezer km-t mentünk vele.  
 
Elekes Péter: Az autót már rég el kellett volna akkor adni. 
 
Hajdu Gábor: A mobil telefonszámlával kapcsolatosan jogos a pénzügyi bizottság észrevétele. 
 
Elekes Péter: A költségtérítés a saját autó használatot fedezi. Az kizárja a számla elszámolás 
lehetőségét. Ezt törvény írja elő. 
 
Vass András: A telefont fogjuk vissza. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy a most 80 ezer forintos költségtérítésem kerüljön megemelésre 
40 ezer forinttal, és akkor nem lesz hivatali mobil számla és szolgálati autó használatom sem. 
 
Vass András: Én a pénzügyi bizottság javaslatával értek egyet.  
 
Ujváry Ferenc: A hivatali Astra értékesítését javasolja bizottság az EUROTAX ár felett. 
 
Hajdu Gábor: Mondjon egy árat a testület, hogy mennyiért lehet meghirdetni, mennyiért 
hirdessük meg. 
 
Ujváry Ferenc: Azt a következő ülésre meg kell szabni. 
 
Révay István: Az lett mondva, hogy ne kereskedésbe adjuk el. 
 
Elekes Péter: Kereskedésben érdeklődjünk az árak felől. 
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Hajdu Gábor: A következő ülésre mondjon bizottság egy új árat, vagy hirdessük meg 1 millió 
forintra? 
 
Bán János: Inkább többre, 1,2 millió forintra. 
 
Vass András: Azért nem fognak 1 millió forintot adni. 
 
Hajdu Gábor: Véleményem szerint sem. 
 
Vass András: A következő ülésre dönteni kell, hogy mennyiért kerüljön meghirdetésre. 
 
Elekes Péter: Figyelembe kell azt is venni, hogy utána az ÁFA-t az önkormányzatnak be kell 
fizetni. 
 
Bán János: Akkor nem is érdemes eladni. 
 
Tóth Csabáné: De legalább nem kell rá a továbbiakban költeni. 
 
Hajdu Gábor: Meg kell szabni egy védő árat.  
Az upponyi ingatlan ügyét, valamint a szántók értékesítését tegyük véleményem szerint 
evidenciába. Az elkövetkezendőkben bizottság elő fogja készíteni. Ezt már úgysem tudjuk 
beépíteni, és ez a két dolog nem is nyom jelenleg a latban. 
 
Elekes Péter: Az AVE Miskolc Kft. ügye, amíg lejár a 10 év már maradjon véleményem 
szerint így, ahogy van. 
 
Garaj Dániel: Javaslatot kell tenni arra, ha a lakosság fizeti a jövőben. 
 
Ujváry Ferenc: Akkor javaslom a kommunális adót emelni 15 ezer forintra. A 13 ezerről 
akkor volt szó, amikor azt mondtuk, hogy a lakosság magának fogja fizetni a szemétszállítás 
díját. Ha többet emelünk, még mindig kevesebb lesz, mint ha mindenki magának fizetni a 
szemétdíjat. 
Megfelelően kell ezt publikálni, hogy mivel járna, ha a lakosság fizetné magának.  
 
Elekes Péter: A bizottság 13 ezer forintot javasolt, maradjon így. 
 
Ujváry Ferenc: Igen, de amikor a 13 ezer forintot javasoltuk, akkor még azt hittük, hogy a 
szemétszállító céggel tudunk egyezkedni a csökkentésről. 
 
Révay István: Hosszú távon a szemét nem lehet ráfizetés az önkormányzatnak. Javaslom, 
hogy maradjon 2009. évre 13.000,-Ft, 2010. január 01-től szét kell választani a 
szemétszállítás díját és a kommunális adót, akkor minden lakos magának fizeti majd a 
szemétdíjat, és a kommunális adót vissza kell csökkenteni.  
 
Elekes Péter: Én is ezt mondtam. 
 
Garaj Dániel: Két különböző dolog van, amikor beszedi a cég, vagy amikor mi is látjuk, 
figyelemmel kísérjük, az önkormányzat szedi be és fizeti tovább a szemétszállító cégnek.  
 
Hajdu Gábor: Ki fogjuk dolgozni, hogy ha a cég szedi, mennyi lesz? 
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Tóth Csabáné: Ezt falugyűlésen is el kellene mondani. 
 
Hajdu Gábor: Mindig elmondom, de nem hiszik el. 
 
Révay István: Mindenképpen el kell mozdulni valamerre ebben az ügyben. 
 
Kozma Lászlóné: Nem akarom az időt húzni, de ha külön akarjuk a szemét díjat és a 
kommunális adót, akkor ezt egy megelőző tevékenységnek, felmérésnek kell megelőznie, 
mielőtt külön válik. Tudatosítani  kell az emberekben. Ezt így most már véleményem szerint 
nem javasolt megcsinálni, és a kommunális adó drasztikus emelése sem javasolt. Erről a 
lakosságot tájékoztatni kell. Igaz, hogy több munkával jár, de így tisztességes. 
 
Révay István: Bármennyire tájékoztatva lesz a lakosság, nem fogják megérteni. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom a kommunális adót 14.000,-Ft-ra emelni. 
 
Hajdu Gábor József polgármester a rendelet módosítást megelőző szavazásra tette a 
kommunális adó mértékének emelés ügyét.  
Képviselő-testület 8 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta.  
 
144/2008. (XII.17) számú Határozat 
 
Tárgy: Kommunális adó 2009. évi mérték 
 
A kommunális adó mértéke 2009. január 01. napjától 13.000.- Ft-ra változik. 
 
Határidő: 2009. január 01. 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: A traktor bérmunka meg fog szűnni, e szerint a javaslat szerint. 
 
Elekes Péter: Javaslom, hogy ne szűnjön meg, a könyvelés, és a munka ellenőrzése legyen 
szigorítva. Vonatkozzon mindenkire, és ne legyen kivétel. 
 
Naszádi Ferenc: Nem támogatom a traktor bérmunka megszüntetését. Vagy adjuk el a 
traktort, vagy ha marad, akkor végezzen bérmunkát. 
 
Ujváry Ferenc: Egyetértek azzal, amit Elekes Péter képviselő Úr mondott. Szigorított legyen 
az ellenőrzés.  
 
Hajdu Gábor: A kézi kaszálás díja 10%-kal emelkedik.  
A tiszteletdíjakkal kapcsolatosan lesz külön javaslatom. 
A polgárőrség 150.000,-Ft-os pénzbeli támogatásával kapcsolatosan nem javaslom ezt így 
kimondani. Állapítson meg Képviselő-testület egy keretet szervezetek támogatására, és 
meglátjuk, hogy mi lesz, hogy mi jut. Lesz-e, vagy nem lesz szervezetek támogatása. Nem 
javaslom így, külön nevesíteni a szervezetet. 
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Révay István: Ha keretet fogadsz el, akkor nyitva hagyod a kaput, és nem tudsz következetes 
maradni az ügyben. 
 
Hajdu Gábor: Akkor 150.000,-Ft támogatást kapjon, a bizottság javaslata szerint a polgárőr 
egyesület. 
 
Vass András: Én ezt nem javaslom. 
 
Naszádi Ferenc: Csatlakozom hozzád. 
 
Elekes Péter: Nincsen senki megfelelően tájékoztatva. A polgárőrség nemes célt szolgál, 
legyen egy kis tartalékuk. 
 
Hajdu Gábor: Az évi támogatásunkból telefonra, ruházatra, stb. költöttünk. 
 
Vass András: És ez mindig kell? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A rendelet módosítással kapcsolatos anyag az ülés elején kiosztásra 
került mindenki részére. Ismertette a kiadott anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Elekes Péter: A közművesítésre vonatkozó rész arra vonatkozik, aki ezután köt rá? 
 
Garaj Dániel: Van négy utca a településen, ahol a mi tulajdonunkat képezi, itt ha ráköt, akkor 
kell nekünk fizetni.  
 
Virág Imréné: A temetkezési díj a sírhely árát jelenti? 
 
Garaj Dániel: Igen. 
 
Révay István: A vagyongazdálkodási rendeletben a változások érték nélkül szerepelnek? 
 
Garaj Dániel: Itt, ebben az anyagban igen, akkor lesz benne érték, ha látható lesz, hogy mi a 
forgalomképes vagyon. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra  tette az elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal megalkotta a 9/2008. (XII.17.) rendeletét az egyes hatályos 
rendeletek módosításáról. 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
                                                     9/2008. ( XII.17e) sz. rendelete 

az egyes hatályos rendeletek módosításáról 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. Tv. 16.§.(1) bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján az egyes hatályos 
rendeletek módosításáról az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1.§ 
 A közművesítéshez kapcsolódó hozzájárulásokról szóló 7/2004.(IV.28.) rendelet 3.§-ában 
szereplő összeg: 29.000.- Ft-ra változik. 
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2.§ 
Az önkormányzat tulajdonában álló lakások lakbérének mértékére vonatkozó szabályokról 
szóló 9/2004. (IV.28.) rendelet 2. §-ában megállapított mérték az alábbiak szerint változik: 
 
- összkomfortos lakás:              180.-Ft/m2/hó 
- komfortos lakás:                     130.Ft/m2/hó 
- félkomfortos lakás:                   90.-Ft/m2/hó 
- komfort nélküli lakás:              45.-Ft/m2/hó   
- szükséglakás:                            20.-Ft/m2/hó 
 

3.§ 
A magánszemélyek kommunális adójáró szóló 14/2006.(XII.28.) rendelet 7.§ában szereplő 
kommunális adó mértéke 13.000.- Ft/évre változik. 
 

4.§ 
A szociális igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 8/2007. (VI.19.) rendelet  14.§.(6) bekezdésében szereplő intézményi 
térítési díjak az alábbiak szerint változnak: 
 
Óvodai térítési díj:                        Bruttó    380.- Ft 
Iskolai napközi térítési díj:            Bruttó    470.- Ft 
Iskolai tízórai:                               Bruttó    100.- Ft 
Iskolai ebéd térítési díja:               Bruttó    310.- Ft  
 

5.§. 
A lakáscélú támogatásokról szóló 13/2007.(VIII.29.) számú rendelete hatályát veszti. 
 

6.§ 
A temetőről és a temetkezési tevékenységről szóló 9/2008.(XI.28.) számú rendeltének 8.§-
ában foglalt díjtétel: 10.000.- Ft-ra változik. 
 

7.§ 
Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 14/2007. rendelet 1., 
2.,3. sz mellékletének helyébe jelen rendelet 1.,2.,3. sz. melléklete lép.  
 

8.§ 
 

Jelen rendelet 2009. január 01. napjával lép hatályba. 
 
 

Hajdu Gábor József                                            Tóthné Mustos Beatrix 
             polgármester                                                            mb.  jegyző 
 
 
Záradék: Jelen rendelet 2008. december 18-án  kihirdetésre került. 
 
 

                                                      Tóthné Mustos Beatrix 
                                                               mb. jegyző  
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Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette a határozati javaslatot, és az azzal 
kapcsolatosan elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
145/2008. (XII.17) számú Határozat 
 
Tárgy: 2009. évi költségvetéssel kapcsolatos döntések 
 
10 igen szavazattal 
 
a./ - A munkaviszonyban álló dolgozók (alkalmazottak) 
  -    ebéd térítési díja:   550,- Ft/adag 
        Egyéb térítési díjak: 
  -    vendégétkeztetés:   610,- Ft/adag 
   

- Természetbeni juttatás (Étkezési hozzájárulás): 
♦ köztisztviselők részére a törvény által biztosított – melegkonyhai      

         étkezés esetén: 12 000 Ft, étkezési utalvány esetén: 6 000 Ft. 
♦Közalkalmazottak részére a Kollektív Szerződés alapján –  

       melegkonyhai étkezés esetén: 11 000 Ft, étkezési utalvány esetén:      
       5 500 Ft. 

 
b./  Garázs bérleti díj:       1 890,- Ft/m2/év 
  
c./  A bérbe adott helyiségek bérleti díja az alábbiak szerint: 
 

Gyógyír Bt.:     7.300,- Ft/hó 
Ivita Stúdió Bt.:    1.600,- Ft/hó 
Ujváry Ferenc:    1.600,- Ft/hó 
Tornaterem:     1.600,- Ft/óra 
Tanterem bérleti díja:              3.000,- Ft/óra 
Aula bérleti díj:             43.600,- Ft/alkalom 

      Konyha bérleti díja:                    12.100,- Ft/alkalom 
 
 
d./  A HLAVINA Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-vel az  Általános Művelődési Központ 

Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola takarítására vonatkozóan vállalkozó 
változatlan áron biztosítja 2009. 01. 01. napjától a takarítási szolgáltatást. 

 
e./ Természetbeni juttatásként igény szerint a támogatott szervezet részére fűnyírás 

térítésmentesen, VIVARO használat évente 3 alkalommal önköltségi áron, kivéve a 
Polgárőr Egyesületet, akiknek havonta 1 alkalommal térítésmentesen biztosítja a 
gépkocsi használatot. 

 
f./ A régi polgármesteri hivatal épületét a Szuperinfóban, valamint az Észak-

Magyarországban meg kell hirdetni értékesítésre. 
 
g./ Az Opel Astra személygépkocsi eladása ügyében körültekintően utána kell járni, hogy 

milyen értékben lehetne értékesíteni. Az eladási ár az EUROTAX ár felett legyen, ne 
kereskedésen keresztül történjen az értékesítés. Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tárgyalja a jövőben az ügyet és kerüljön egy védőár megállapításra 
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h./ Az Upponyi ingatlan és a szántók értékesítésének ügyével a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság a jövőben foglalkozzon, majd javaslatát a Képviselő-testület elé terjeszti 
 

7 igen, 2 ellen, 1 tartózkodás szavazattal 
 

i./  Tóth Béláné vállalkozóval a konyha üzemeltetésére vonatkozó szerződést   módosítsa  
a 2009. január 01-től érvényes árakkal: 
 

    - menü:  404,- Ft + ÁFA 
    - napközis menü:  500,- Ft + ÁFA 
 
6 igen, 4 tartózkodás szavazattal 
 
j./ A traktorral történő bérmunka végzése  szigorúbb könyvelés és ellenőrzés mellett. 

A traktorral végzett bérmunka díjai az alábbiak szerint alakul: 
  
  

távolság (km)     fuvardíj  (forduló)  + ÁFA 
helyben:  2107,- Ft + 460,- Ft/óra 
1-5   2657,- Ft + 460,- Ft/óra 
6   2982,- Ft + 460,- Ft/óra 
7   3290,- Ft + 460,- Ft/óra 
8   3573,- Ft + 460,- Ft/óra 
9   3898,- Ft + 460,- Ft/óra 
10   4173,- Ft + 460,- Ft/óra 
11   4490,- Ft + 460,- Ft/óra 
12   4765,- Ft + 460,- Ft/óra 
13   5090,- Ft + 460,- Ft/óra 
14   5406,- Ft + 460,- Ft/óra 
15   5682,- Ft + 460,- Ft/óra 
16   6007,- Ft + 460,- Ft/óra 

    17         6323,- Ft + 460,- Ft/óra 
18   6598,- Ft + 460,- Ft/óra 
19   6923,- Ft + 460,- Ft/óra 

    20                  7240,- Ft + 460,- Ft/óra 
                              21 km után + 321,- Ft + ÁFA / km + óradíj. 
  

1-7 km-ig: 1 óra, 8-15 km-ig: 2 óra, 16 – 20  km-ig: 3 óra az elszámolandó óra díja. 
 

- Mezőgazdasági szolgáltatások bérmunka díjai az alábbiak szerint alakul: 
 

Szántás (1 ha):         19 707,-Ft+460,-Ft/óra + ÁFA Normál 
méretű kert szántása (kb. 500m2 ):            3 023,- Ft+460,-Ft/óra  +  ÁFA   
Időbéres, traktoros munka (1 óra):              4 217,- Ft + ÁFA 

 
Más településen végzett munka esetén a kiállási díj km-enként: 330,- Ft + ÁFA 
 
Nem szántás esetén az időbéres normát kell alkalmazni. 
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6 igen, 4 ellen  szavazattal 
 
k./   Képviselő-testület a Polgárőr Egyesület részére 150 000 Ft támogatást nyújt. 
 
9 igen, 1 ellen szavazattal 
 
l./   A kézi kaszálás díja: 733,- Ft + ÁFA a szokásos méretű telek esetén, oldalhatáron lévő 

terület kaszálás esetén: 1467,- Ft/telek + ÁFA. 
     
m./   Képviselő-testület a hivatali mobil telefon használatát 15.000 Ft/hó összegig vállalja. 
 
n./  Képviselő-testület az AVE Miskolc Kft. által megküldött közszolgáltatás szerződésben 

foglaltakat tudomásul veszi és elfogadja a 2009. január 01-től 2009. december 31-ig 
vonatkozó szemétszállítási díjak vonatkozásában.  
Megbízza a polgármestert a szerződés módosítás aláírásával. 

 
Határidő: 2009. január 01. 
Felelős: polgármester. 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az ülés elején egy lecsupaszított költségvetés 
mindenki számára kiosztásra került. Ez a 2009. évi várható koncepció, melynek vége 18 
millió forint hitel. Az előzőekben 40 millió hitellel számoltunk. Készíttettem egyet úgy, 
amiben csak a kötelező dolgok vannak benne, csak a kötelező feladatokra terveztünk, és 
semmit nem javaslunk beépíteni, ami nem kötelező, csak adható. A levonások részletezésre 
kerültek az anyag elején. Tudjuk, hogy az ország költségvetésében milyen döntések születtek. 
Visszavételre, levonásra került a 13. havi illetmény, a jutalom, túlóra. Falugyűlésen ezzel 
fogok kezdeni. Kérem, hogy mindenki értse meg, hogy ez senki ellen nincs, azaz mindenki 
ellen van. A képviselői tiszteletdíjakat 12%-kal csökkenteni javaslom. Kérem, hogy 
tartalékoljuk azt az összeget. Ez 916.000,-Ft/év. Csökkent a reálbér, az állami hozzájárulást is 
nagymértékben csökkentették, nincs miből adni, nincs miből fizetni. Levonásra kerül minden, 
amit nem kötelező adni, a munkaruha juttatás, járulékok, a túlóra stb. Mindezen a 
későbbiekben lehet változtatni. Ez az állapot a legcsupaszabb, ha semmit nem adunk. 
 
Bán János: A túlóra annyira minimális, de van, nem lehet a nélkül megszervezni a munkát. 
Mindenkinél 1-2 órát jelent. 
 
Hajdu Gábor: Meg kell érteni, hogy nincs miből túlórát fizetni. Próbáljuk meg közhasznú 
keretből megoldani. Végig fogjuk nézni. Túlórára hitelt nem fogok felvenni. 
 
Bán János: Nekem ez később nem jó, hiszen január 16-tól indul a II. félév. Nem tudjuk a 
munkát végezni, szervezni. 
 
Tóth Csabáné: 16 embernek 16 túlóra, az sok?  
 
Bán János: Egy évre 1,2 millió forint. 
 
Garaj Dániel: Az egy pedagógus állás összege. 
 
Hajdu Gábor: Ezt értjük, de pénz nincs rá. 
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Tóth Csabáné: Mindent a közalkalmazottaktól veszünk el. A ruhapénzt most az évben 
módosítottuk, aztán a jutalom természetbeni juttatásként lett kifizetve. Így, ha semmit sem 
kap az ember, nincs motiváltsága sem. 
 
Hajdu Gábor: A túlórára az 1 milliót tegyük vissza, akkor 19 millióval fogadjuk el a 
költségvetést, és azon fogunk küzdeni, hogy mit hogy lehet bele majd visszatenni a 
későbbiekben. 
 
Tóth Csabáné: Amit most kiveszünk, az már biztos nem fog visszakerülni bele.  
 
Hajdu Gábor: Azt meg kell érteni, hogy hitelt nem kötelező feladatra, nem szabad felvenni. 
 
Bán János: Eddig is volt mindig 5-6 millió mínusz, aztán mégis nullszaldós lett a 
költségvetés. 
 
Hajdu Gábor: Így igaz, de most 40 millióról beszélünk, ami mínusz. Működésre nem 
vehetünk fel hitelt. 
 
Bán János: A túlóra és a természetbeni ne kerüljön kivételre. 
 
Hajdu Gábor: Kalkuláltunk ezekkel a dolgokkal, javaslom, hogy csökkentsük így a 
költségvetést. 
 
Bán János: Nem fogom megszavazni, mert nem fog visszakerülni. 
 
Hajdu Gábor: Fejlesztési hitellel lehet számolni, azt ki is lehet gazdálkodni, de működésre 
nem szabad hitelt felvenni. Fejlesztési hitel így is marad 20 millió forint, de nem szabad 
működésre is plusz 20 millióval számolni. 
Naszádi Ferenc: Eddig mindenre volt pénz, felelőtlenül osztogattunk. 
 
Elekes Péter: A túlóra, az szükséges. 
 
Hajdu Gábor: Ha a túlóra visszakerült, akkor 20 milliós a hitel. De meg fogjuk nézni a 
lehetőségeket. 
 
Naszádi Ferenc: Nincs gondom ezekkel a dolgokkal, de kérem a példamutatást a politikai elit 
részéről. 
 
Tóth Csabáné: Azt is meg kellene nézni, hogy a faluban kire lehet számítani. A 
rendezvényeken, a falu életét tekintve. Ezek a pedagógusok túlnyomó többségben, akik 
meghatározó réteg településünkön.  
 
Hajdu Gábor: Ettől rosszabb is lehet a helyzet. A működést nem lehet koncepció szintjén 
megtartani.  
 
Ujváry Ferenc: A 13. havi illetmény elvéve, jutalom elvéve, és a járulékai, attól lefelé 
számolni kell, be kell tenni a költségvetésbe. 
 
Naszádi Ferenc: Nem fogom megszavazni így az előterjesztés alapján, mert ha kikerül belőle 
valami, már nem kerül vissza. 
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Virág Imréné: Miért kell vele számolni, ha nem adja? 
 
Garaj Dániel: Mi adhatjuk, a koncepcióban benne volt. 
A 13. havi és a jutalom 12 millió, a járulékok 3,6 millió forint, az 16 milliót jelent a 20 
millióval szemben.  
 
Tóth Csabáné: A tiszteletdíj ami csökkentésre kerülne, az kié? 
 
Hajdu Gábor: A képviselői tiszteletdíj. 
 
Ujváry Ferenc: Arra tettem javaslatot, hogy ne kerüljön csökkentésre. 
 
Vass András: Maradjon a túlóra és a természetbeni juttatás. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 
 
146/2008. (XII.17) számú Határozat 
 
Tárgy: 2009. évi költségvetéssel kapcsolatos döntések 
 
10 igen szavazattal 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2009. évi költségvetési koncepció a 13. havi 
illetmény, valamint járulékai nélkül kerüljön módosításra. 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2009. évi koncepció  a jutalom, valamint járulékai ne 
nélkül kerüljön módosításra. 
 
7 igen, 3 ellen szavazattal 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2009. évi koncepcióba beépített a túlóra és annak 
járulékai változatlanul maradjanak. 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2009. évi koncepcióba a tiszteletdíj teljes 
változatlanul maradjon. 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2009. évi koncepcióba beépített természetbeni 
juttatás változatlanul maradjon.  
 
Határidő: 2009. január 01. 
Felelős: polgármester 
 
 
2. napirendi pont: A 2009. évi munkaterv megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Az anyag kiküldésre került a meghívó mellékleteként, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Révay István: A testületi ülések napjának és időpontjának marad a szerda 13.00 óra? 
 
Hajdu Gábor: Igen, természetesen. 
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Elekes Péter: Az ülések kezdetének időpontja lehetne később. 
Nem baj, majd fizetitek nekem. 
 
Révay István: Tarthatnának reggel 08.00-tól este 08.00-ig is az üléseket. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
147/2008.(XII.17.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánréve Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. évi munkaterve 
 
 
Január: Falugyűléssel egybekötött közmeghallgatás 
  Előadó: polgármester 
 
Február: 1. 2009. évi költségvetés jóváhagyása 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
   
                        3. A Polgármesteri Hivatal 2008. évi munkájának áttekintése 
                        Előadó: jegyző 
 
                         4. Indítványok, javaslatok 
  
Április: 1. A 2008. évi zárszámadás jóváhagyása 
  Előadó: polgármester 
 
  2. 2008. évi ellenőrzésekről tájékoztató 
  Előadó: jegyző 
 
                        3. A 2009. évi közbeszerzési terv megtárgyalása 
 
  4. Indítványok, javaslatok 
 
Május: 1. Tájékoztató a támogatott szervezetek tevékenységéről 
  Előadó: szervezetek képviselői 
 
  2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
 

3. Tájékoztató a házi szociális gondozás, a családsegítő és a gyermekjóléti 
       tevékenységéről 
  Előadó:  VESZK Családsegítő Központ 
 

4. Indítványok, javaslatok 
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Június: 1. Tájékoztató a testvér-települési együttműködésről (Rimaszéccsel együttes 
ülés) 

  Előadó: polgármester 
 
  2. Indítványok, javaslatok 
 
Július:  1. Beszámoló az ÁMK munkájáról (Sajópüspökivel,Héttel, Serényfalvával   
                       együttes ülés) 
  Előadó: ÁMK igazgató 
 

2. Beszámoló a Napköziotthonos Óvoda munkájáról (Sajópüspökivel együttes 
ülés) 

  Előadó: óvodavezető 
 
  3. Tájékoztató a Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről 
  Előadó: polgármester 
 
  4. Indítványok, javaslatok 
 
Augusztus: 1. Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
 
  3. Indítványok, javaslatok 
 
Október: 1. Beszámoló a bizottságok munkájáról 
  Előadó: bizottságok elnökei 
 
  2. Beszámoló az Ózd Kistérségi Többcélú Társulás tevékenységéről 
  Előadó: polgármester 
 
  3. Indítványok, javaslatok 
   
November:  1. Beszámoló az önkormányzat I-III. negyedéves gazdálkodásáról 
                        Előadó: polgármester 
 
                        2. 2010. évi költségvetési koncepció megtárgyalása 
  Előadó: polgármester 
 
  3. Belső ellenőrzési terv elfogadása 
  Előadó: jegyző 
 
  4. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
 
                          5. Indítványok, javaslatok 
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December: 1. A 2010. évi munkaterv megtárgyalása 
  Előadó: polgármester 
   

2. Közmeghallgatás előkészítése 
  Előadó: polgármester 
 
  3. 2010 évre a köztisztviselői teljesítmény-követelmények meghatározása 
  Előadó: jegyző 
 
  4. Indítványok, javaslatok 
 
A bizottságok megtárgyalják a hatáskörükbe tartozó ügyeket és a munkatervben szereplő 
tárgyköröket érintő fontosabb napirendi előterjesztéseket. 
 
Tervezett rendezvények: 
Állami ünnepek 
Kihívás napja 
Pedagógus nap 
Köztisztviselők napja 
Falunap megtartása 
Önkormányzatok napja 
Idősek estje 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
 
 
3. napirendi pont: Közmeghallgatás előkészítése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A falugyűlésekre minden évben január hónap 
utolsó, vagy utolsó előtti hétfőjén 17.00 órától szokott sor kerülni, az iskola aulájában. 
Valószínűleg a testület korábban, 15.00 órakor  fog kezdeni, tartunk előtte is ülést, de 
lehetséges, hogy lesz még addig egy-két testületi ülésünk. Minden lakásba küldünk ki külön 
meghívót a falugyűlésre. Tehát január 19-e, vagy 26-a lesz az ülés napja, attól függően, hogy 
hogyan tudjuk megszervezni. Teljesen a korábbi évek gyakorlatának megfelelően tervezzük a 
falugyűlést. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 
148/2008.(XII.17.) számú Határozat 
 
Tárgy: Közmeghallgatás előkészítése 
 
Képviselő-testület falugyűléssel egybekötött közmeghallgatást tart 2009. január 19-én, vagy 
január 26-án, hétfőn 17.00 órai kezdettel, az iskola aulájában. Az előkészületek és a 
lebonyolítás a korábbi éveknek megfelelően történik. A lakosságot családonként meghívóval 
kell értesíteni. Az ezzel kapcsolatos feladatok végrehajtásáról a polgármester gondoskodjon. 
 

 16



Határidő: folyamatos, illetve 2009. január 19. 
Felelős: polgármester 
 
 
4. napirendi pont: 2009. évi köztisztviselői teljesítménykövetelmények meghatározása 
 
Hajdu Gábor: Az anyag a meghívó mellékleteként kiküldésre került, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Révay István: A juttatás differenciálását a dolgozók esetében Jegyző Úr, vagy Jegyző 
Asszony fogja végezni. 
 
Garaj Dániel: Mi Jegyző Asszonnyal végigbeszéltük ezt a dolgot, valamint a dolgozókkal is 
beszélgettem már. A következő értékelést is ketten fogjuk végigcsinálni. 
 
Révay István: A dolgozók esetében minden bizonnyal mindenki a plusz 30%-ot szeretné. 
 
Garaj Dániel: Az lehetséges, hogy úgy szeretnék, de nem úgy van, és nem is lesz. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
149/2008.(XII.17.) számú Határozat 
 
Tárgy: A köztisztviselőkkel szemben meghatározott teljesítménykövetelmények alapját 
képező  célok kitűzése 2009. évre 
 
Bánréve Község Önkormányzata a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. tv. 
34.§.(3) , (5), (6) bekezdései alapján  a Polgármesteri Hivatal köztisztviselőivel szemben 
meghatározott teljesítménykövetelményeinek alapját képező  célok kitűzését 2009. évre az 
alábbiak szerint határozza meg. 
 
I. Az Önkormányzatra vonatkozó átfogó célkitűzések: 

 
1./ A jegyző a Polgármesteri Hivatal bevonásával folyamatosan gondoskodjon arról, hogy az 
önkormányzati tevékenységet érintő változásokról a Képviselő-testület időben és kellő 
részletességgel tájékoztatást kapjon. 

 
2./ Cél, hogy a lakosság számára minél több információ jusson el a Képviselő-testület 
működéséről, továbbá eleget téve a közérdekű adatokkal kapcsolatos feladatoknak, 
kidolgozva a közzététel helyi rendszerét. 

 
3./ Cél, hogy a pénzügyi-gazdasági helyzetről naprakész információk készüljenek, figyelembe 
véve és előre jelezve azt is, hogy a bevételek és kiadások alakulását az állami támogatások 
havi ütemezése, valamint az egyéb rendszeresen teljesítendő kifizetések milyen mértékben 
befolyásolják. 

  
4./ Cél, hogy folyamatosan kísérjék figyelemmel a kistérségek, régiók területén tervezett 
változásokat, javasolt programokat, s annak ismeretében hozzanak döntéseket.  
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5./ Gondoskodni kell arról, hogy a működést szabályozó alapdokumentumok rendelkezésre 
álljanak, azok a jogszabályoknak megfeleljenek, a megfelelőség a belső ellenőrzés által 
ellenőrzésre kerüljön. 
 
II. Az Önkormányzat által ellátott feladatokra, tevékenységekre vonatkozó célkitűzések: 
 
1./ Cél a helyi szociális rendeletnek a lakosság igénye, szociális helyzet szerinti  
felülvizsgálata. 
 
2./ Cél a település szennyvízkezelési feladatainak pályázati úton történő ellátása  
           
3./ Cél az oktatás területén az oktatás színvonalának a helyi és térségi igényekhez való 
igazítása, ennek érdekében igényfelmérés, illetve erőforrás vizsgálat. 
 
4./ Cél a meglévő csapadékvíz-elvezető rendszer fenntartása, a rendszeres tisztítási, 
karbantartási feladatok ellátása. 
 
5./ A Polgármesteri Hivatal dolgozói tekintetében a munkaköri leírások lefedjék a              
hivatali, hatósági ügyintézés egészét, a feladatok és a feladat ellátásáért felelős              
személy megjelölésre kerüljön. 
 
6./ Biztosítva legyen a hivatali, hatósági ügyintézés minél egyszerűbb, gyorsabb              
elintézéséhez szükséges feltétel, háttér (személyi, tárgyi). 
 
7./ A Polgármesteri Hivatalon belül rugalmas helyettesítési rendszer biztosítsa azt, hogy              
megfelelő ismeretekkel rendelkező ügyintézők intézzék az ügyeket. 
    
8./ A hatósági munka minőségének növelése érdekében továbbra is törekedni kell a               
hatósági határozatok és a közbeeső intézkedések egységesebbé tételére, tartalmi               
színvonaluk folyamatos emelésére. 
 
9./ A jogszabályokban, illetve a belső szabályzatokban meghatározott feladatok              
határidőre ellátásra kerüljenek. 
       
10./ A Polgármesteri Hivatal költségvetési keretéhez igazodóan, a köztisztviselők              
részvételének biztosítása a szakmai feladatuk ellátáshoz szükséges továbbképzéseken,              
oktatásokon. 
 
11./ A munkaszervezés és feladatellátás korszerűsödjön - ahol lehet számítógépes háttér              
kerüljön alkalmazásra. 
 
12./ A bevételek optimalizálása érdekében kerüljenek elemzésre az önkormányzati               
bevételek. 
 
13./ Az adóztatás során maradéktalanul betartásra kerüljenek az adóeljárási szabályok,               
különös tekintettel az évközi változásokra. 
  
14./ A Képviselő-testület legyen tájékoztatva  az adóbevételek alakulásáról, a kivetett, a              
befolyt, adótartozásként nyilvántartott összegekről. 
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15./ Cél a belső ellenőrzési rendszer keretében a megfelelő ellenőrzési tervek kidolgozása,             
végrehajtása, valamint az ellenőrzési tapasztalatok alapján a szükséges intézkedések                  
megtétele. 
      
16./ Cél, hogy a pénzügyi gazdálkodási tevékenységet naprakészen végezzék a vonatkozó             
jogszabályok és a belső előírások, határidők betartásával. 
 
17./ Elvégzésre kerüljenek a leltározási, selejtezési tevékenységek. 
 
18./ A Polgármesteri Hivatal működésében a költséghatékonyság és a takarékosság             
érvényre juttatása. A költségvetési pénzügyi gazdálkodás területén az előírások             
maradéktalan betartása mellett az  erőforrások minél szélesebb körű feltárása, a            
racionális gazdálkodás megvalósítása. 
      
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a meghatározott célok alapján 
gondoskodjon a jegyzővel szembeni teljesítménykövetelmények 2009. január 15-ig történő 
kidolgozásáról, és a jegyző részére írásos dokumentum formájában történő átadásáról, a 
jegyző teljesítményértékelését 2009. november 30-ig  végezze el és arról a testületet a 2009. 
decemberi ülésen tájékoztassa, folyamatosan kísérje figyelemmel a jegyző köztisztviselők 
teljesítményértékelésével kapcsolatos feladatellátását.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
 
5. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Pályázatra ajánlat 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az óvoda pályázatunkhoz kapcsolódóan, kötelező 
pályázat a TÁMOP-3.1.4/08/2. „Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – Innovatív 
intézményekben”. Javaslom, hogy magát az óvoda pályázatunkat készítő céget, az SLG 
Consulting Miskolc Kft-t bízzuk meg a pályázat elkészítésével.  
Ismertette az SLG Consulting Kft. ajánlatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Bán János: Az iskola ebben a pályázatban nincs benne, de beszélni kellene velük, hogy mi is 
pályázni szeretnénk mindenképpen, bele kellene tenni az ÁMK-t is az anyagba. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 150/2008.(XII.17.) KH. számú Határozat 
 
Tárgy: TÁMOP-3.1.4/08/2. pályázat elkészítése 
 
Képviselő-testület a TÁMOP-3.1.4/08/2. „Kompetencia alapú oktatás, egyenlő hozzáférés – 
Innovatív intézményekben” pályázat elkészítésére az SLG Consulting Tanácsadó és 
Szolgáltató Kft-t (3519 Miskolc, Enyedi György út 12. szám) bízza meg. A pályázati 
dokumentáció elkészítésének munkadíja 50.000,-Ft + ÁFA. 
Fentiek alapján a megbízási szerződés aláírható. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
b./ Megbízás kiviteli terv elkészítésére 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az óvoda pályázat II. fordulóban benyújtásra 
került. Az anyagok rendben elkészültek, és időben benyújtásra kerültek. A pályázat készítője 
jelezte felém, hogy bízzuk meg a tervezőt a kiviteli terv elkészítésével, hogy mielőbb 
rendelkezzünk az anyaggal, amit majd a kivitelezők megvásárolhatnak. Azért lenne jó, ha 
minél hamarabb rendeződne ez a dolog, mert akkor márciusban már elkezdődhetne a  
beruházás, akkor van rá esély, hogy jövőre ott kezdjenek az új intézményben a gyerekek. 
Javaslom, hogy a kiviteli terv elkészítésével az iskola tervezőjét, Safarcsik Tibort bízzuk meg. 
A terv elkészítése 5 millió forint plusz ÁFA, melyet a pályázati pénzből tudunk majd fedezni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
151/2008.(XII.17.) számú Határozat 
 
Tárgy: Megbízás kiviteli terv elkészítésére 
 
Képviselő-testület a XXI. századi óvoda kialakítása Bánrévén tárgyú pályázat kiviteli 
tervének elkészítésével a „Winner-Plan” Építész Bt-t bízza meg. (1138 Budapest, Népfürdő út 
17!e. sz., Iroda: Edelény, Antal Gy. u. 5. szám) A kiviteli terv elkészítésének díja 5 millió 
forint plusz ÁFA. 
Fentiek alapján a szerződés megköthető, mely aláírásra a polgármestert megbízza. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 
 
c./  Jegyző helyettesítése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag az ülés elején kiosztásra került. 
Törvényességi észrevétel érkezett a Közigazgatási Hivatal B-A-Z Megyei Kirendeltségétől, 
mely alapján kiegészíteni szükséges a Tóthné Mustos Beatrix jegyző Asszony megbízására 
vonatkozó határozatunkat a kiadott anyag szerint. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  
 
152/2008.(XII.17.) számú Határozat 
 
Tárgy: Jegyző helyettesítése 
 
Képviselő-testület a 116/2008 (X.27.) számú határozatának a./ pontját az alábbiakkal egészíti 
ki: 
Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző helyettesítési ideje heti 8 óra, négy hetes hónap esetén havi 
32 óra, öt hetes hónap esetén havi 40 óra. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: értelemszerűen 
 
 
Bán János: Egy problémát szeretnék tolmácsolni a Képviselő-testület felé. A serényfalvai 
tagintézmény szeptember hónapban csatlakozott hozzánk. A pedagógusoknak járna jutalom, 
80.000,-Ft, Sodexhoos utalványban, mely összességében 400 ezer forintot jelentene. 
Polgármester Úr nem engedélyezte a kifizetését. Az a probléma, hogy Serényfalván minden 
évben karácsonykor szoktak jutalmat fizetni. A mieink megkapták pedagógus napra, ott ilyen 
nem volt, hanem év végén szokott sor kerülni rá. Sok probléma, gond merül fel a működés 
során a tagiskolával kapcsolatosan, mely a társulási szerződés értelmezéséből adódik. Kérném 
a polgármestereket és jegyzőket, hogy üljenek le, és újból beszéljék át a dolgokat. Javasolt 
lenne másképp megkötni a megállapodást. Igaz, hogy nem lehetett látni, hogy a normatívák is 
ilyen mértékben fognak lecsökkenni. Nagyon kellemetlen helyzet ez így. Serényfalva semmit 
nem áll, nekünk kell, ők hozzájárulnak a jutalom kifizetéséhez, mi azt mondtuk, hogy nincs 
pénz.  
 
Hajdu Gábor: Nem írom alá ebben az esetben az utalványozást.  
 
Elekes Péter: Pedagógusnapra Serényfalván a pedagógusok nem kaptak jutalmat. Év végén 
szokták kapni. Külön ki kellett volna erre térni a tárulási megállapodásban. 
 
Hajdu Gábor: Semmiféle jutalom kifizetésére nincs pénz. Az, hogy ez a helyzet valóban, 
hogyan alakult, ezt tényleg végig kell beszélni. Lényegében elkészült nálunk egy 20 milliós 3 
tanterem azért, hogy tőlük 5 gyermeket felvegyünk. Amikor az egyeztetések folytak, a 
normatívákat figyelembe véve, úgy nézett ki a dolog, hogy az, hogy ők társulnak, egy 2 millió 
forintos pluszt fog jelenteni nekünk. Most már úgy néz ki a dolog, hogy ráfizetés lesz nekünk. 
Nincs a jutalomra pénz, nincs rá fedezet. Sok minden olyan dolog felmerült időközben, ami 
addig nem volt, amióta társultunk már minden kell, minden lett. Csökkent a normatíva is 
jelentősen. A jövő év terhére nem engedek kifizetni jutalmat, ezt elmondtam nekik is. 
Emlékezzünk vissza, mennyire ragaszkodtak hozzá, hogy alsóst nem vehetünk fel. Mi 
tartottuk magunkat a megállapodáshoz, ők nem. A feladat a miénk lett, nekünk jelent 
többletmunkát és lassan már ráfizetés is lesz. Azt mondták a költségvetést is megcsinálják, 
mostanra már azt sem csinálják meg. Nem az előzetesen egyeztetettek szerint mennek a 
dolgok. 
 
Bán János: Serényfalva azt mondta, hogy ha túllépi a keretét, akkor azt kifizeti. 
 
Hajdu Gábor: Fizesse ki Serényfalva, ha van pénze, ha marad rá összeg, visszautaljuk részére, 
de a jövő év terhére, így, hogy semmit nem látunk még előre és ismerjük, hogy milyen a 
helyzet, így nem engedélyezem kifizetni. 
 
Elekes Péter: A mézesmadzagot elhúzták és belekényszerítették az embert egy ilyen 
helyzetbe. 
 
Bán János: Ha marad február, márciusra 2 millió, akkor lehet kifizetni? 
 
Hajdu Gábor: Most úgy tűnik, hogy nincs miből kifizetni. Ez a helyzet. 
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Kozma Lászlóné: Ők is hibásak véleményem szerint, ha tudták, hogy így alakul a helyzet, 
miért nem fizették ki ők. Lett volna rá idő szeptemberig. 
 
Virág Imréné: Vagy, legalább ezt mondani kellett volna a megállapodáskor. 
 
Garaj Dániel: Volt egy előzetes számítás, a 2008. évi költségvetési intézményi szintű. A jelen 
helyzettel az köszönőviszonyban sincs már. Nem volt szó jutalomról, a fűtő és a takarító 
alkalmazásáról. Azt kidolgozták, amit átadtak. Úgy volt, hogy a tételes költségvetést meg 
fogják nézni a bánrévei kolléganőkkel. Volt időpont egyeztetés, az nekik nem volt jó, így az 
egyeztetés is elmaradt. Az került beépítésre, amit átküldtek. Köze nincs ahhoz az átküldött 
anyagnak, amivel kezdtük. Valóban újból le kell ülni és átbeszélni a dolgot. Alapelveket nem 
tartottak be. A pénzügyi dolgokat újból át kell tekinteni. A költségvetést sem csinálják meg. 
Ez a dolog így nem fog működni. Azt mondták, hogy ők nem akarnak közös üléseket, minden 
maradjon a régiben, ők mindent megtárgyalnak majd, és rendben lesznek a dolgok. Ez sem 
fog működni így, most már látjuk. 
 
Garaj Dániel: Ez egy hosszú távú megállapodás. Az elveket le kell fixálni és betartani. Nem 
lesz egyszerű dolog, de újra le kell ülni és átbeszélni a dolgokat. 
 
Elekes Péter: Ennek neki kell állni. 
 
Garaj Dániel: Egymásra vagyunk utalva, együtt kell dolgozni. 
 
Bán János: A helyzet el fog mérgesedni. Azt mondták, hogy akkor inkább mentek volna 
Putnokra. 
 
Elekes Péter: Akkor legalább megoldódik a túlóra kérdés is. 
 
Hajdu Gábor: Menjen, Putnokra, ha menni akar. Ha ő átutalja a pénzt, akkor abból kifizetjük 
a jutalmat, ha marad összeg akkor rendezzük.  
 
 
Elekes Péter: Nekem egy észrevételem lenne. Többen szóltak, hogy a járda kivitelező cég 
nagyon trehány munkát végzett. Kifogásolták, hogy döngölőt egyáltalán nem használtak és ez 
meg is látszik. A szemét nem lett összeszedve. Nincs rendesen elvégezve a munka sok helyen. 
Kérdezték, hogy miért az önkormányzati traktor szedte össze a kupacokat. A visszatartott 
20% át lett már utalva? Sok minden nincs rendben. 
Tarr János: A kanyarban egyáltalán nem csinálták meg rendesen. 
 
Elekes Péter: Például a bolt mellett a parkolónál sincs megigazítva rendesen. 
 
Hajdu Gábor: Egy jegyzőkönyv készült, akkor a hiányosságok feltárásával a 20% vissza lett 
tartva. Azóta már megtörtént a végleges átadás-átvétel és nem voltak kifogások. Utólag 
megnéztek mindent, aki, ahol jelzett, oda kimentünk. 
 
Vass András: Sok helyen mozognak a lapok, rossz minőségű munka. A virágboltnál főleg.  
Hajdu Gábor: Köszönjük az észrevételeket. Szólni fogunk. 
 
Garaj Dániel: Lehet, hogy van hiányosság. 
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Elekes Péter: Miért a mi traktorunk ment végig és szedte össze a kupacokat? 
 
Hajdu Gábor: A mi traktorunk volt, de nem a mi embereink. Azért így lett megoldva, mert a 
traktorra fel lett hányva a szemét és ide lett hozva az itteni, 3 tanteremnél lévő kupachoz. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
    Bán János                                   Elekes Péter 

          képviselő                                                             képviselő 
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	Más településen végzett munka esetén a kiállási díj km-enként: 330,- Ft + ÁFA

